
 

Rada školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 
 

Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 

 

 

 

Dátum a miesto konania:  10. 10. 2018 o 17,00 hod. 

 

Prítomní: Mgr. Lenka Škoríková, Ing. Ján Vojtek, Ing. arch. Soňa Papučíková, Mgr. Janka 

Pieronová, Silvia Veselá, Ing. Vavrín Randa, Mgr. Jaroslava Magurová 

Neprítomní: JUDr. Jozef Sečník, Ing. Rudolf Drexler, Ivan Poláček, Branislav Neslušan 

 

Hostia: Mgr. Anita Tomaníčková  

Rada školy je uznášaniaschopná.     

 

Program zasadnutia Rady školy 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie 

2. Oboznámenie s výsledkami volieb pedagogických a nepedagogických zamestnancov – 

doplnenie RŠ 

3. Oboznámenie nových členov so Štatútom RŠ 

4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 

    a školských zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 Z. z.) 

5. Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno –  

    vzdelávacieho procesu  

6. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

7. Aktuálne problémy školy 

8. Diskusia 

9. Uznesenie 

10. Záver           

  



1. Otvorenie 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková privítala prítomných, oboznámila ich s programom  

a otvorila zasadnutie Rady školy (ďalej len RŠ) 

2. Oboznámenie s výsledkami volieb pedagogických a nepedagogických zamestnancov – 

doplnenie RŠ 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková oboznámila prítomných, že dňa 06. 09. 2018 sa konali 

voľby do RŠ, pretože Mgr. Libuši Horvátovej a Marte Žákovej zaniklo členstvo /Štatút RŠ 

Článok 5 bod 6d)/, nakoľko prestali byť zamestnancami školy. Tajným hlasovaním /Štatút RŠ 

Článok 5 bod 7/ bola do RŠ delegovaná za pedagogických zamestnancov Mgr. Jaroslava 

Magurová a za nepedagogických zamestnancov Silvia Veselá.                                                                                                       

 

3. Oboznámenie nových členov so Štatútom RŠ 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková oboznámila nových členov so Štatútom rady školy. 

 

4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 Z. z.). 

P. riaditeľka Anita Tomaníčková predniesla správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 

Z. z.). Prítomní mali možnosť sa k správe vyjadriť. Nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

Správa bude zverejnená na internetovej stránke školy. 

 

5. Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno – 

vzdelávacieho procesu 

6. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková predniesla informácie o pedagogicko – organizačnom a 

materiálnom zabezpečení výchovno– vzdelávacieho procesu. Na konci školského roka odišli 

učitelia Mgr. Libuša Horvátová, Ing. Gabriel Horos, Mgr. Tibor Golian, Mgr. Lucia Koreňová, 

vychovávateľka Margita Ilovská, správny zamestnanci: Oliver Ilovský, Marta Žáková 

a ekonómka  Ing. Ingrid Fábiková. V septembri odišla Mgr. Lenka Ponechalová. V tomto 

školskom roku boli prijatí učitelia: Mgr. Ľuboslava Ševčíková -  MAT/THD – zástupkyňa 

školy, Mgr. Martina Ferková - ANJ/DEJ, Mgr. Silvia Harvančíková -  ANJ/TEV, 

Mgr. Silvia Šprláková -  MAT/THD/INF, Bc. Daniela Jakubíková – vychovávateľka. Na 



ekonomickom úseku nastúpila Ing. Jana Čechovičová. Zmena nastala aj u správnych 

zamestnancov. Nastúpil nový školník  Kováč a upratovačka Jana Kostelná. 

Stav žiakov oproti minulému roku je menší 300 detí. Do prvého ročníka nastúpilo 25 detí. 

 

7. Aktuálne problémy školy 

 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková uviedla, že škola nemá dostatok financií na všetky 

úpravy, vybavenie tried a kabinetov. Potrebovali by sme doplniť pomôcky v kabinetoch, 

vymeniť tabule a podlahy v niektorých triedach, zatepliť budovu ŠKD a telocvičňu, 

zrekonštruovať WC a bočné prístrešky pred ŠKD a telocvičnou. Veľmi dôležité by bolo 

vysporiadať pozemky areálu školy. 

 

8. Diskusia 

V diskusii vystúpila Mgr. Lenka Škoríková, že počas prázdnin bola jej a členom RŠ doručená 

sťažnosť. Keďže sťažnosť nemala požadované náležitosti: meno, priezvisko, adresu pobytu        

(adresu na doručovanie písomností) sťažovateľa, vlastnoručný podpis sťažovateľa predsedkyňa  

Rady školy sťažnosť odložila podľa § 6 ods. 1, písm. a/ zákona o sťažnostiach. 

 

9. Uznesenie 

 

Rada školy berie na vedomie a odporúča zriaďovateľovi na schválenie:  

- Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 Z. z. 

 

Rada školy berie na vedomie: 

- Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno – 

vzdelávacieho procesu,  s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

- Informáciu o doplnení členov RŠ 

 



 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy  - výsledok hlasovania: 

O uznesení hlasov       7 členov  

Za prijatie uznesenia hlasovalo     7 členov 

Proti prijatiu uznesenia hlasovalo     0 členov  

Hlasovania sa zdržalo       0 členov  

 

10. Záver 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková poďakovala prítomným za účasť. Poďakovala 

poslancom za doterajšiu činnosť v RŠ. Oboznámila ich, že ďalšie stretnutie bude po 

komunálnych voľbách a doplnení členov zriaďovateľom a ukončila zasadnutie RŠ. 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Lenka Škoríková 

 

                                                                                         

 

 

                                                                                                 Mgr. Lenka Škoríková 

                                                                                                   predseda Rady školy 

 

  


